
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 269
Vil ministeren redegøre for årsagen til, at Justitsministeriet ikke offentliggjorde resultatet 
af undersøgelsen fra den forseglede kuvert allerede umiddelbart efter modtagelsen den 
12. november 2021, hvor det i øvrigt må antages, at folk i ministeriet har åbnet kuverten? 
Det bemærkes således, at kuverten øjensynlig ikke indeholdt andet end en meddelelse 
om det negative resultat af forsøget på at genskabe de slettede sms’er, dvs. en meddelel
se, der vel nemt kunne være kolporteret til alle parter, hvorved bemærkes, at der jo netop 
ikke var noget at foretage “høring” omkring?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. november 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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